
 

STYRELSEMÖTE 15 JUNI 2020 
 
 
TÄVLINGSKOMMITTÉN 
Fälttävlan har genomfört flera träningar samt Sugar cup med gott resultat. Det är dock 
fortfarande är oklart hur det blir med tävlingen i september.      
 
ANLÄGGNING 
NCC, dräneringsarbetet har startat för att slutföras. Vintervattnet installeras samtidigt. 
Framhoppning, offerter begärda för förbättring av banan. SMS-banan kommer att få mer 
sand. 
Datorer är uppdaterade och pekskärm för ridskolan installerad. 
Utbyte av staket mellan Lennart 1 och 2 samt Diedens 1 och 2 samt 3 och 4 pågår. 
 
KOMMUNIKATION 
Genomgång av enkäten genomförd. Några arbetsgrupper startade: webb, ridskola och 
kanalstrategi. Klubbkollektion kompletteras. 
 
VERKSAMHETSRAPPORT 
Rapporten gicks igenom på mötet.  
 
EKONOMI 
Resultat och likviditet är god.   
 
MÅLDOKUMENTET 
Halvårsavstämning gjord. 
 
NÄSTA MÖTE 
Nästa möte är 31 augusti kl. 18. 
 
 
/lotten beijer-ahlqvist 


